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  1. UVOD  

 

Članom 5 stav 2 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

("Službeni list Crne Gore", br. 16/07 od 27. 12. 2007. godine ) propisano je da Komisija podnosi 

Skupštini izvještaj o rezultatima praćenja i kontrole postupka privatizacije, najmanje jednom godišnje. 

 

Saglasno navedenoj odredbi, Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 25. saziva 

Skupštine Crne Gore, Skupštini Crne Gore podnosi Izvještaj o radu za 2014. godinu.  

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, shodno članu 4 Odluke o njenom 

obrazovanju,  prati i kontroliše postupak privatizacije:  

 

- praćenjem godišnjih planova privatizacije koje donosi Vlada Crne Gore; 

- praćenjem rada Savjeta za privatizaciju; 

- upoznavanjem javnosti sa procesom privatizacije i procedurama, te drugim propisima 

kojima se omogućava zakonitost, javnost i kontrola privatizacije; 

- razmatranjem prigovora učesnika u postupku privatizacije; 

- razmatranjem informacija, koje obezbjeđuje od nosioca procesa privatizacije (Savjet za 

privatizaciju); 

- predlaganjem propisa i izmjena propisa kojima se ostvaruju principi javnosti i 

transparentnosti privatizacije i kojima se poboljšava procedura i postupak privatizacije; 

- iniciranjem rasprave u Skupštini povodom pitanja zakonitosti, javnosti i kontrole 

postupka privatizacije; 

- davanjem preporuka državnim organima, nosiocima procesa privatizacije u pogledu 

obezbjeđenja zakonitosti, javnosti i transparentnosti postupka privatizacije; 

- ukazivanjem na povrede zakonistosti i principa javnosti postupka privatizacije; 

- iniciranjem i predlaganjem pokretanja postupka ispitivanja odgovornosti institucija, kao 

i pojedinca zbog povrede zakonitosti i principa javnosti postupka privatizacije; 

- razmatranjem predloga za davanje tumačenja zakona iz oblasti privatizacije; 

- vršenjem i drugih poslova kojima se obezbjeđuje praćenje i kontrola postupka 

privatizacije. 
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U izvještajnom periodu, Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 25. saziva je bila u 

sastavu: predsjednik Janko Vučinić, zamjenik predsjednika Branko Čavor i članovi – Zoran Jelić, 

Željko Aprcović, prim dr Izet Bralić, Veljko Vasiljević i Goran Tuponja.  

Skupština Crne Gore 25. saziva, na četvrtoj sjednici drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja Skupštine 

Crne Gore u 2014. godini, dana 11. novembra 2014. godine, donijela je Odluku da se za člana 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije izabere Goran Tuponja, umjesto Mladena 

Bojanića.  

Takođe, Skupština Crne Gore 25. saziva je, na prvoj sjednici prvog redovnog (proljećnog) zasijedanja 

Skupštine Crne Gore u 2015. godini, dana 17. marta 2015. godine, donijela Odluku da se za člana 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije izabere Obrad Gojković uslijed prestanka 

funkcije poslanika Dragoslava Šćekića. 

 

U izvještajnom periodu Komisija je održala 7 sjednica i 12 sastanaka.  Sjednice su u toku 9 dana bile u 

ukupnom trajanju od 14 sati i 45 minuta i na njima je razmotrena 21 tačka dnevnog reda, od čega 5 

postupaka privatizacija i jedna aktuelna situacija.  

  2. OPŠTI PODACI O RADU KOMISIJE U 2014. GODINU 
 

 

Članovi Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

 

Janko Vučinić 

 

predsjednik Komisije 

Branko Čavor zamjenik predsjednika Komisije 

Zoran Jelić član Komisije 

Željko Aprcović član Komisije 

prim. dr Izet Bralić član Komisije 

Veljko Vasiljević član Komisije 

Goran Tuponja član Komisije 

Obrad Gojković član Komisije 
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Stručni savjetnici 

 

Radoš Zečević 

 

stručni konsultant 

Marko Popović savjetnik za ekonomska pitanja 

 

 

BROJ ODRŽANIH SJEDNICA 7 

BROJ ODRŽANIH SASTANAKA 12 

BROJ RAZMATRANIH TAČAKA DNEVNOG REDA 21 

UČEŠĆE NA SJEDNICI U SKLADU SA ČLANOM 67 POSLOVNIKA 28 

BROJ PRILOGA IZ CIVILNOG DRUŠTVA  10 

 

Rad Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije u 2014. godini započet je 

održavanjem sastanaka. Prvi sastanak članovi Komisije održali su 21. januara 2014. godine na 

kojem je razgovarano o aktivnostima Komisije za 2014. godinu i planu rada za istu. Drugi 

sastanak članovi Komisije su održali 28. januara 2014. godine na kojem su usaglašavani 

stavovi o predlozima zaključaka u vezi postupaka privatizacija koje je ista razmotrila u 2013. 

godini. 

Komisija je, zatim, na 12. sjednici, održanoj 6. februara 2014. godine, donijela zaključke u 

vezi privatizacija razmatranih u 2013. godini, i to:  

- Zaključke br: 00-63-15/14-3/3 u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća ,,Gornji Ibar“ 
AD Rožaje. 

- Zaključke br: 00-63-15/14-3/4 u vezi kontrole p 
- ostupka privatizacije HTP ,,Vektra Boka” AD Herceg Novi. 
- Zaključke br: 00-63-15/14-3/5 u vezi kontrole postupka privatizacije ,,Rudnik Mrkog uglja“ 

AD Berane. 
- Zaključke br: 00-63-15/14-3/6 u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća ,,Marina Bar“ 

AD Bar. 

Komisija se u skladu sa donesenim zaljučcima obratila nadležnim državnim organima putem 

inicijativa, predloga, preporuka i urgencija. 

Članovi Komisije su na 14. sjednici, održanoj 7. maja 2014. godine, jednoglasno usvojili 

Izvještaj o radu Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2013. godinu, koji 

je ista u skladu sa članom 5 stav 2 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i kontrolu 
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postupka privatizacije podnijela Skupštini Crne Gore. Na istoj sjednici utvrđen je i Plan rada 

Komisije za 2014. godinu. 

PLAN RADA ZA 2014. GODINU: 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije će u 2014. godini nastaviti sa kontrolom 

postupka privatizacije privrednih društava koja su bila predviđena Planom rada Komisije za 2013. 

godinu. 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, takođe, može u svoj plan rada uvrstiti 

razmatranje privatizacije i drugih privrednih društava, ukoliko njihovi problemi nametnu potrebu da 

budu tema rada Komisije. 

Komisija će svoj rad u 2014. godini zasnovati i na praćenju rada Savjeta za privatizaciju i kapitalne 

projekte i praćenju Plana privatizacije Savjeta za 2014. godinu. Shodno tome, Komisija će odlučivati o 

praćenju i kontrolisanju privatizacije privrednih društava čiji postupak je u toku.  

Na 15. sjednici Komisije, održanoj 16. jula 2015. godine, Komisija je razmotrila Predlog 

zaključaka povodom razmatranja Godišnjeg izvještaja o radu Komisije za praćenje i kontrolu 

postupka privatizacije za 2013. godinu, koji su podnijeli poslanici Obrad Gojković i 

Aleksandar Damjanović. Nakon održane rasprave i obrazloženja predstavnika predlagača 

Predlog zaključaka nije dobio potrebnu većinu. 

  3. RAZMATRANI POSTUPCI PRIVATIZACIJE 

 

Razmatrana privatizacija Broj sjednica Datum  

Solana ,,Bajo Sekulić“ AD Ulcinj 1 31. mart  

Vunarski kombinat ,,Vunko“ AD Bijelo Polje 1 7. maj  

Hotel ,,Otrant“ AD Ulcinj 2 

19. septembar  

30. septembar  

,,Montavar Metalac“ DOO Nikšić* 1 19. septembar  

,,Crnagoraput“ AD Podgorica 2 

3. novembar  

10. novembar 

,,MMK Standard“ AD Nikšić 1 22. decembar  
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*Na 16. sjednici Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održanoj 19. 

septembra 2014. godine razmatrana je aktuelna situacija u preduzeću ,,Montavar Metalac“ 

DOO Nikšić, čija privatizacija je bila predmet razmatranja Komisije 11. decembra 2013. 

godine.  

Predsjednik Komisije Janko Vučinić je u vezi aktuelne situacije, odnosno štrajka glađu 

radnika „Montavar-Metalac“, predložio da Komisija donese zaključak kojim bi se 

Kolegijumu uputila inicijativa za hitno sazivanje sjednice Parlamenta koja bi bila posvećena 

aktuelnim radničkim pitanjima, počev od Metalca, Aluminijskog kombinata, Ribarstva kao i 

radnicima ostalih preduzeća koji se nalaze u sličnoj sitaciji.  

Nakon održane rasprave i iznesenih stavova, predlog zaključka predsjednika Komisije nije 

dobio potrebnu većinu. 

 

  3.1. Kontrola postupka privatizacije Solane ,,Bajo Sekulić“ AD Ulcinj  

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 31. marta 2014. godine 

sjednicu posvećenu kontroli postupka privatizacije Solane ,,Bajo Sekulić” AD Ulcinj. 

Takođe, 6. maja 2014. godine održan je sastanak  na kojem su usaglašeni zaključci povodom 

kontrole postupka privatizacije Solane ,,Bajo Sekulić” AD Ulcinj. 

Zaključci br: 00-63-15/14-8/4 u vezi kontrole postupka privatizacije Solane ,,Bajo Sekulić” 

AD Ulcinj  usvojeni su na 14. sjednici Komisije održanoj 7. maja 2014. godine i u skladu sa 

njima inicijative su upućene nadležnim institucijama. 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu, 

trinaesta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije Solane ,,Bajo 

Sekulić“ AD Ulcinj. 

Na 13. sjednici održanoj 31. marta 2014. godine Komisija je dobila informacije o privatizaciji 

Solane ,,Bajo Sekulić” AD Ulcinj od pomoćnika ministra ekonomije Vladana Dubljevića, 

predstavnika Investiciono - razvojnog fonda Mirka Maškovića, stečajnog upravnika u Solani 

Ognjena Jovovića, predsjednika Sindikalne organizacije Solane Marka Miranovića, 

predstavnika radnika Solane Veselina Mitrovića, generalnog sekretar USSCG Srđe Kekovića i 

Boiše Šotre, direktora kompanije ,,Eurofond”. 
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Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije kojom je 

raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i na sjednici održanoj 

7. maja 2014. godine, a na osnovu člana 4 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća Solana 

,,Bajo Sekulić“ AD Ulcinj donijela je sljedeće 

                                            Z A K LJ U Č K E: 

1.  Privatizacija Solane „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj, koja je izvršena  prodajom akcija 

na berzi, pokazala se neuspješnom i nije odgovorila  cilju privatizacionog 

procesa, doslo  je do stečaja, nakon čega je uslijedio i bankrot ovog privrednog 

društva.           

           

2.  Komisija predlaže Vladi i Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da 

sagleda  mogućnosti  vraćanja većinskog dijela akcijskog kapitala Solane „Bajo 

Sekulić“ AD Ulcinj u državno vlasništvo uz poravnanje, odnosno obostrano 

obeštećenje između države i većinskog vlasnika.            

               

3.  Komisija predlaže Investiciono - razvojnom fondu da, u skladu sa zakonskim 

mogućnostima, pruži podršku prvorangiranom na tenderu za poslovno-

tehničku saradnju u cilju pokretanja proizvodnje i realizacije ovogodišnje berbe 

soli.                    

              

4.  Komisija upućuje preporuku Elektroprivredi Crne Gore AD Nikšić da, u što 

kraćem roku, uključi električnu energiju Solani „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj, kako 

se ne bi ugrozila proizvodnja, odnosno ovogodišnja berba soli i tako načinila 

znatna materijalna šteta i ugrozila Solana, uz obavezu Solane „Bajo Sekulić“ da 

od prvih novčanih sredstava dobijenih od pokrenute proizvodnje izmiri dug za 

utrošenu električnu energiju.                

   

5.  Komisija preporučuje nadležnim institucijama da sagledaju mogućnost  

povezivanja radnog staža i isplatu zaostalih zarada za zaposlene Solane „Bajo 

Sekulić“ AD Ulcinj, u skladu sa zakonskim mogućnostima i odredbama.    

 

6.  Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da 

preispita poslovanje od perioda kada je upravljanje Solanom “Bajo Sekulić“ 

preuzeo Eurofond, kao i zakonitost vođenja stečajnog postupka u istoj.  

 

Komisija je na osnovu donesenih zaključaka uputila predloge, preporuke i inicijative 

nadležnim državnim organima na koje su se zaključci odnosili. 
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  3.2. Kontrola postupka privatizacije Vunarskog kombinata ,,Vunko“ AD Bijelo Polje 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 7. maja 2014. godine 

sjednicu posvećenu kontroli postupka privatizacije Vunarskog kombinata ,,Vunko” AD 

Bijelo Polje. 

Zaključci br: 00-63-15/14-15/7 u vezi kontrole postupka privatizacije Vunarskog kombinata 

,,Vunko” AD Bijelo Polje usvojeni su na 16. sjednici Komisije održanoj 19. septembra 2014. 

godine i u skladu sa njima inicijative su upućene nadležnim institucijama. 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu, 

četrnaesta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije Vunarskog 

kombinata ,,Vunko” AD Bijelo Polje. 

Na 14. sjednici održanoj 7. maja 2014. godine Komisija je dobila informacije o privatizaciji 

Vunarskog kombinata ,,Vunko” AD Bijelo Polje od predstavnika Ministarstva ekonomije 

Gorana Nikolića, stečajnog upravnika u Vunarskom kombinatu “Vunko” AD Bijelo Polje 

Radojice Grbe, predsjednika Odbora za zaštitu prava bivših radnika Vunarskog kombinata 

“Vunko” AD Bijelo Polje Dragana Šćepanovića i predsjednika NVO ,,Demokratski građanski 

centar” Zdravka Janjuševića. 

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije kojom je 

raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i na sjednici održanoj 

19. septembra 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća Vunarskog 

kombinata „Vunko“ AD Bijelo Polje donijela je sljedeće 

                                 Z  A K LJ U Č K E: 

1. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je ustanovila da državni 

fondovi u 2004. godini nisu imali većinski paket akcija Vunarskog kombinata 

,,Vunko” AD Bijelo Polje (31.93%), te da je nakon bezuspješnog pokušaja 

pronalaženja strateškog partnera pristupljeno berzanskoj prodaji akcija, koja je 

urađena u skladu sa tada važećim propisima.  
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2. Privatizacija se pokazala neuspješnom i nije odgovorila cilju privatizacionog 

procesa, uslijed čega je 2008. godine uveden stečaj. 

 

3. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije predlaže Privrednom 

sudu da, u skladu sa zakonskim mogućnostima, na tenderu za prodaju 

Vunarskog kombinata „Vunko“ AD Bijelo Polje prioritet  imaju kupci koji bi u 

Kombinatu pokrenuli proizvodnju tekstila i otvorili nova radna mjesta. 

 

4. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije pokreće inicijativu prema 

Ministarstvu ekonomije da zajedno sa organima lokalne samouprave ubrzaju 

otvaranje biznis zone koja bi obuhvatala Vunarski kombinat kako bi se privukli 

investitori. Takođe, Komisija smatra da je potrebno ostvariti kontakte i obnoviti 

razgovore sa ranije zainteresovanim investitorima za pokretanje proizvodnje u 

Vunarskom kombinatu. 

 

5. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije predlaže Vladi Crne 

Gore, kao najvećem povjeriocu, da sa ostalim povjeriocima sagledaju 

mogućnost konvertovanja svojih potraživanja u akcije, a zajedno sa opštinom 

Bijelo Polje, u skladu sa zakonskim mogućnostima, pronađu mogućnost isplate 

zaostalog dugovanja prema radnicima. Ovo bi ujedno bio za Vunarski 

kombinat najbezbolniji način za izlazak iz stečaja i omogućavanje nove razvojne 

šanse za isti.  

 

6. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da 

preispita vođenje stečajnog postupka i poslovnih aktivnosti u Vunarskom 

kombinatu ,,Vunko” AD Bijelo Polje od uvođenja stečaja 2008. godine do danas. 

 

7. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije preporučuje Fondu rada 

da, u skladu sa Zakonom o Fondu rada, porodicama preminulih radnika 

Vunarskog kombinata koji su ostvarili pravo na otpremnine izvrši isplatu.  

 

Komisija je na osnovu donesenih zaključaka uputila predloge, preporuke i inicijative 

nadležnim državnim organima na koje su se zaključci odnosili. 
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  3.3. Kontrola postupka privatizacije hotela ,,Otrant“ AD Ulcinj 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 19. septembra 2014. godine 

sjednicu, sa jednim nastavkom održanim 30. septembra 2014. godine, posvećenu kontroli 

postupka privatizacije hotela ,,Otrant“ AD Ulcinj. 

Zaključci br: 00-63-15/14-18/4 u vezi kontrole postupka privatizacije hotela ,,Otrant” AD 

Ulcinj usvojeni su na 17. sjednici Komisije održanoj 3. novembra 2014. godine i u skladu sa 

istima inicijative su upućene nadležnim institucijama. 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu, 

šesnaesta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije hotela 

,,Otrant“ AD Ulcinj. 

Na 16. sjednici održanoj 19. septembra 2014. godine Komisija je dobila informacije o 

privatizaciji hotela ,,Otrant” AD Ulcinj od punomoćnika kompanije ,,Argos“ DOO iz Ulcinja, 

u čijem vlasništvu je hotel „Otrant“, Marka Hajdukovića, predsjednika Sindikata hotela 

“Otrant” AD Ulcinj Muzafera Suljovića, članova Izvršnog odbora Sindikata hotela “Otrant”  

Iva Lukića, Duška Popovića i Amira Resulbegovića, predsjednika Opštinskog sindikalnog 

povjereništva (OSP) Ulcinj Šefkije - Keka Ljamovića i bivšeg stečajnog upravnika mr Miomira 

Jakšića. U radu sjednice je, u skladu sa članom 55 stav 2, učestvovao i poslanik Genci 

Nimanbegu. 

Na nastavku 16. sjednice održanom 30. septembra 2014. godine Komisija je završila raspravu 

o kontroli postupka privatizacije hotela ,,Otrant“ AD Ulcinj. Na ovoj sjednici Komisija je 

dobila dodatne informacije o privatizaciji ovog preduzeća od predsjednika Opštinskog 

sindikalnog povjereništva (OSP) Ulcinja Šefkije - Keka Ljamovića, predsjednika Sindikata 

hotela “Otrant” Muzafera Suljovića, članova Izvršnog odbora Sindikata hotela “Otrant” Iva 

Lukića, Duška Popovića, Amira Resulbegovića i bivšeg stečajnog upravnika mr Miomira 

Jakšića.  

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije kojom je 

raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i na sjednici održanoj 

7. maja 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju Komisije za praćenje i 
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kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka privatizacije preduzeća hotela 

„Otrant“ AD Ulcinj donijela je sljedeće 

                                                    Z A K LJ UČ K E: 

1. Privatizacija hotela“Otrant“ AD Ulcinj, koja je urađena kroz stečajni postupak 

koji se vodio nad HTP „Ulcinjska rivijera“ AD Ulcinj, nije odgovorila cilju 

privatizacije. 

 

2. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije pokreće inicijativu prema 

Upravi za sprječavanje pranja novca i finansiranja terorizma da preispita da li je 

bilo aktivnosti u poslovanju hotela „Otrant“ AD Ulcinj koje su imale za 

posledicu pranje novca u periodu od njegove prodaje, i  preuzimanja 01. 01. 

2005. godine, firmi  „Barkli SK“ iz Moskve pa nadalje. 

 

3. Komisija inicira da Zaštitnik imovinsko - pravnih interesa Crne Gore sagleda da 

li je u periodu od uvođenja stečaja u HTP „Ulcinjska rivijera“ AD Ulcinj do 

preuzimanja imovine hotela „Otrant“ od strane „NLB Inter finance“ banke 

ugrožena državna imovina i da li su time bili narušeni imovinsko - pravni 

interesi Crne Gore. 

 

4. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije pokreće inicijativu prema 

Vrhovnom državnom tužiocu da preispita način na koji je prodat hotel „Otrant“ 

kao i sveukupno poslovanje hotela od prodaje kroz stečaj. 

 

5. Nekadašnji zaposleni u društvu, koji svoje pravo ostvaruju na sudu, navode da 

u toku ljetnje sezone veliki broj zaposlenih u hotelu „Otrant“ nije prijavljen i da 

nemaju potrebnu dokumentaciju (ugovor o radu, knjižicu). Komisija za praćenje 

i kontrolu postupka privatizacije upućuje inicijativu prema Inspekciji rada da 

provjeri dokumentaciju društva i da se u toku naredne ljetnje sezone posebna 

pažnja obrati na ovo društvo. 

 

6. Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je na 16. sjednici, na kojoj 

je razmatran postupak privatizacije hotela „Otrant“, donijela zaključak kojim se 

urgentno obratila nadležnim državnim organima i to: Ministrastvu rada i 

socijalnog staranja, Ministrastvu održivog razvoja i turizma i Odsjeku za 

inspekciju rada u cilju što hitnijeg rješavanja problema radnika koji se odnose 

na zaključane radne knjižice, nepovezani radni staž i  neisplaćene lične dohotke. 
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Komisija je na osnovu donesenih zaključaka uputila inicijative i urgencije institucijama 

koje su nadležne za postupanje povodom istih.  

 

  3.4. Kontrola postupka privatizacije ,,Crnagoraput“ AD Podgorica 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 3. novembra 2014. godine 

sjednicu, sa jednim nastavkom održanim 10. novembra 2014. godine, posvećenu kontroli 

postupka privatizacije ,,Crnagoraput” AD Podgorica. 

Zaključci br: 00-63-15/14-21/5 u vezi kontrole postupka privatizacije ,,Crnagoraput” AD 

Podgorica usvojeni su na 18. sjednici Komisije održanoj 22. decembra 2014. godine i u skladu 

sa njima inicijative su upućene nadležnim institucijama. 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu, 

sedamnaesta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije preduzeća 

,,Crnagoraput“ AD Podgorica. 

 

Na 17. sjednici održanoj 3. novembra 2014. godine Komisija je dobila informacije o 

privatizaciji ,,Crnagoraput” AD Podgorica od člana Savjeta za privatizaciju i kapitalne 

projekte Branka Vujovića, vd Generalne direktorice Direktorata za državne puteve Angeline 

Živković, predsjednika Sindikata „Crnagoraput“ AD Podgorica Miodraga Savovića, pravnog 

zastupnika radnika „Crnagoraput“ AD Podgorica advokata Branislava Ćupića i 

koordinatorke istraživačkog centra MANS-a Ines Mrdović. 

 

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije kojom je 

raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i na sjednici održanoj 

22. decembra 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka privatizacije „Crnagoraput“ AD 

Podgorica donijela je sljedeće 

               

               Z A K LJ U Č K E: 
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1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije „Crnagoraput“ AD Podgorica 

urađen u skladu sa zakonom, ali da nije odgovorio privatizacionom cilju. 

 

2. Komisija pokreće inicijativu prema Zaštitniku imovinsko - pravnih interesa 

Crne Gore da sagleda situaciju u kojoj se našla imovina preduzeća 

„Crnagoraput“ AD Podgorica nakon privatizacije. 

 

3. Komisija pokreće inicijativu prema Ministarstvu rada i Upravi za inspekcijske 

poslove - Odsjeku za inspekciju rada, da izvrši provjeru poštovanja Zakona o 

radu i kolektivnog ugovora kod poslodavca, naročito u dijelu obračuna i isplate 

zarada i prekovremenog rada, minulog rada, isplate otpermnina, kao i 

zakonitost  raspoređivanja zaposlenih na druga radna mjesta. 

 

4. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da 

preispita poslovanje kompanije „Crnagoraput“ od početka privatizacije od 

strane kompanije Strabag AG  2005. godine.  

 

5. Komisija predlaže Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da ubuduće 

prilikom izrade tenderske dokumentacije za privatizaciju društava ne određuje 

fiksan iznos investicione obaveze koju je ponuđač u obavezi da ispuni, već da 

odredi minimalni iznos investicione obaveze i na taj način omogući ponuđaču 

da za veći iznos ponuđene investicije dobije dodatan broj poena prilikom 

bodovanja. 

 

Komisija je na osnovu donesenih zaključaka uputila predlog i inicijative nadležnim 

državnim organima na koje su se zaključci odnosili. 

 

 

  3.5. Kontrola postupka privatizacije ,,MMK Standard“ AD Nikšić 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije održala je 22. decembra 2014. godine 

sjednicu posvećenu kontroli postupka privatizacije ,,MMK Standard” AD Nikšić. 

Zaključci u vezi kontrole postupka privatizacije ,,MMK Standard” AD Nikšić usvojeni su na 

drugom nastavku 19. sjednice Komisije održanom 16. februara 2015. godine i u skladu sa 

njima inicijative su upućene relevantnim institucijama.1 

                                                                 
1  Zaključci Komisije su usvojeni u 2015. godini 



Izvještaj o radu Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu 

13 

U skladu sa Planom rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije za 2014. godinu, 

osamnaesta sjednica Komisije bila je posvećena kontroli postupka privatizacije preduzeća 

,,MMK Standard“ AD Nikšić. 

Na 18. sjednici održanoj 22. decembra 2014. godine Komisija je dobila informacije o 

privatizaciji ,,MMK Standard” AD Nikšić od člana Savjeta za privatizaciju i kapitalne 

projekte Branka Vujovića, predstavnice Ministarstva ekonomije Tanje Markoč, predsjednice 

Sindikata “MMK Standard“ AD Nikšić Marte Rašković, članice Izvršnog odbora Sindikata 

Stojanke Vujičić i izvršnog direktora „MMK Standard“ AD Nikšić Jovana Vukalovića. 

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije kojom je 

raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice i na sjednici održanoj 

16. februara 2015. godine, a na osnovu člana 4 Odluke o obrazovanju Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka privatizacije ,,MMK Standard“ 

AD Nikšić donijela je sljedeće 

ZAKLJUČKE: 

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije „MMK Standard“ AD Nikšić urađen u 

skladu sa tada važećim propisima. 

 

2. Komisija pokreće inicijativu prema Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte i 

Ministarstvu ekonomije, kao nadležnom ministarstvu, da izvrše kontrolu ispunjenja 

obaveza kupca iz Ugovora o kupoprodaji 49,8168% akcijskog kapitala „MMK 

Standard“ AD Nikšić.  

 

3. Komisija zahtijeva od Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte i Ministarstva 

ekonomije da, shodno članu 8.1.2 Ugovora o prodaji akcija, onemoguće otuđenje 

imovine u bilo kom obliku, a posebno bez odluka Skupštine akcionara. 

 

4. Komisija pokreće inicijativu prema Zaštitniku imovinsko - pravnih interesa Crne Gore 

da preispita da li je većinski vlasnik ,,MMK Standard“ AD Nikšić otuđivao imovinu 

ovog privatizovanog preduzeća i ako jeste da li je to bilo u skladu sa zakonom i 

Ugovorom o kupoprodaji akcija.  

 

5. Na sjednici Komisije je konstatovano da će se pronaći način rješavanja zatvaranja 

obaveze kupca „Comp Comerc” DOO Nikšić po osnovu naslijeđenih doprinosa za 

socijalno osiguranje na zarade zaposlenih u „MMK Standard“ AD Nikšić najkasnije do 

1. marta 2015. godine. 

 

6. Ukoliko se ne riješi pitanje rješavanja uplate doprinosa za socijalno osiguranje na 

zarade zaposlenih na relaciji poslodavac – zaposleni neophodno je da Ministarstvo 
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rada i socijalnog staranja preduzme zakonske mjere za konačno rješavanje ovog 

problema. 

 

7. Komisija preporučuje Sekretarijatu za planiranje i uredjenje prostora Herceg Novi da u 

skladu sa propisima, a u najkraćem roku, izda dozvolu za rekonstrukciju hotela 

„Metalurg“. 

 

Komisija je na osnovu donesenih zaključaka uputila inicijative, zahtjev, preporuku  i 

predlog nadležnim državnim organima na koje su se zaključci odnosili. 

 

  4. OSTALE AKTIVNOSTI 

 

 

  4.1. Sastanci 

 

 

SASTANAK 

Datum 1. april 2014. godine 

Mjesto Ministarstvo ekonomije 

Organizator Ministar ekonomije dr Vladimir Kavarić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić, ministar ekonomije dr Vladimir Kavarić, generalni 

sekretar USSCG Srđa Keković i član Sekretarijata USSCG Aleksa Marojević 

Kratak opis aktivnosti Učesnici su razgovarali o teškoj situaciji u kojoj se nalaze radnici „Montavar Metalac“ DOO 

Nikšić i pronalaženju rješenja za aktuelne probleme. 

 

 

SASTANAK 

Datum 13. maj 2014. godine 

Mjesto Crveni salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije Janko Vučinić i zamjenik 

predsjednika Branko Čavor održali su 13. maja 2014. godine sastanak sa predsjednikom 

Opštinskog sindikalnog povjereništva (OSP) Ulcinja Šefkijom Kekom Ljamovićem, 

predsjednikom Sindikata hotela “Otrant” AD Ulcinj Muzaferom Suljovićem i članovima 

Izvršnog odbora Sindikata hotela “Otrant” Ivom Lukićem, Duškom Popovićem i Amirom 

Resulbegovićem. 

Kratak opis aktivnosti Na sastanku su radnici hotela “Otrant” iz Ulcinja predsjednika i zamjenika predsjednika 
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Komisije upoznali sa problemima sa kojima se suočavaju od početka privatizacije hotela. 

Predstavnici Komisije su zaključili da će nakon pribavljanja dokumentacije od nadležnih 

intitucija u vezi postupka privatizacije hotela “Otrant” AD Ulcinj zakazati sjednicu 

Komisije koja će biti posvećena ovoj temi. 

 

 

SASTANAK 

Datum 23. jun 2014. godine 

Mjesto Crveni salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije Janko Vučinić i bivši 

radnici fabrike „Daido Metal“ AD iz Kotora Milivoje Batuta, Vladimir Odža i Slavko 

Nikčević. 

Kratak opis aktivnosti Na sastanku su radnici fabrike „Daido Metal“ AD iz Kotora predsjednika Komisije upoznali 

sa problemima sa kojima se suočavaju od početka privatizacije fabrike, koji se odnose na 

neisplaćene otpremnine od strane novog vlasnika. Predsjednik Komisije je zaključio da to 

pitanje nije u nadležnosti Komisije, ali da će pokušati, nakon uvida u dokumentaciju, da 

riješe problem radnika postavljanjem poslaničkog pitanja. 

 

 

SASTANAK 

Datum 1. jul 2014. godine 

Mjesto Fabrika EI „Obod“ AD Cetinje 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić i predstavnici Koordinacionog odbora bivših radnika 

fabrike EI “Obod” AD Cetinje Vukašin Đurović, Đuro Đonović, Radislav Vujović i 

predsjednik Sindikata EI “Obod” AD Cetinje Vojo Vujović. 

Kratak opis aktivnosti Predsjednik Komisije Janko Vučinić je zajedno sa predstavnicima bivših radnika, 

predsjednikom Sindikata i drugima, obišao pogone i krug fabrike “Obod”. Zbog važnosti i 

značaja fabrike EI “Obod” AD Cetinje, koja se nalazi pred privatizacijom na sastanku je 

razgovarano i o mogućnosti sazivanja sjednice Komisije koja bi bila posvećena ovoj temi. 

 

 

SASTANAK 

Datum 31. jul 2014. godine 

Mjesto Crveni salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić i Barbara Rotovnik, savjetnica za vladavinu prava i 

evropske integracije u Delegaciji Evropske unije u Crnoj Gori. 
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Kratak opis aktivnosti Sastanak je bio posvećen pitanju radničkih prava u složenoj socijalno-ekonomskoj situaciji u 

Crnoj Gori. Veći dio razgovora odnosio se na socijalni položaj radnika nakon tranzicije i 

neuspjelih privatizacija, kao i na zakonska rješenja koja se odnose na radnička i socijalna 

prava. Bilo je riječi i o procesima privatizacije u određenim preduzećima, postupku stečaja i 

likvidacije, pitanju otpremnina i visine istih, kao i o neriješenom pitanju socijalnih kartona. 

 

 

SASTANAK 

Datum 25. septembar 2014. godine 

Mjesto Plavi salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić i bivši radnici fabrike „Impregnacija drveta“ AD iz 

Kolašina Slavko Krković, Bogoljub Popović i Predrag Todorović. 

Kratak opis aktivnosti Na sastanku je razgovarano o fabrici „Impregnacija drveta“ i njenoj prodaji kroz postupak 

stečaja, kao i šta se nakon toga dogodilo sa firmom, ekonomskom i socijalnom položaju bivših 

radnika fabrike i o njihovim zahtijevima za ispunjenje socijalnog programa, isplatu 

otpremnina i naknada za  akcije. Predsjednik Komisije je istakao da će se, nakon razgovora sa 

zamjenikom predsjednika Brankom Čavorom, zalagati da ovo preduzeće i pored utvrđenog 

Plana rada bude predmet rada Komisije. Kazao je da će u narednom periodu pokrenuti 

inicijativu kako bi se pitanja vezana za prodaju ovog preduzeća našla na dnevnom redu i bila 

predmet rasprave Komisije.       

 

 

SASTANAK 

Datum 25. septembar 2014. godine 

Mjesto Plavi salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić i predstavnici i povjerioci bivših radnika fabrike EI 

„Obod“ AD Cetinje Jovo Zuber, Miketa Martinović, Đuro Đonović i Ljubo Prlja. 

Kratak opis aktivnosti Predsjednik Komisije je predočio bivšim radnicima nadležnosti Komisije sa osvrtom na 

činjenicu da fabrika nije privatizovana te da ne može biti predmet rada i rasprave Komisije. 

Nakon razgovora sa bivšim radnicima predsjednik Komisije Janko Vučinić  kazao je da će 

pokrenuti inicijativu kako bi došlo do sastanka članova Komisije i bivših radnika „Oboda“ sa 

gradonačelnikom Cetinja, ministrom ekonomije, ministrom pravde, predstavnikom Savjeta za 

privatizaciju i kapitalne projekte i stečajnim upravnikom kako bi se sagledalo trenutno stanje 

u „Obodu“ i razmotrila mogućnost pronalaženja strateškog partnera, pokretanja proizvodnje 

kao i očuvanja postojeće imovine.   

 Inicijativa predsjednika Komisije za održavanje navedenog sastanka upućena je 

gradonačelniku Cetinja Aleksandru Bogdanoviću. 
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SASTANAK 

Datum 28. novembar 2014. godine 

Mjesto Crveni salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić i zamjenik predsjednika Branko Čavor, predsjednik 

Sindikalne organizacije “Jadranskog brodogradilišta” AD Bijela mr Gligo Tomanović i član 

Izvršnog odbora Sindikata Zdravko Čurović. 

Kratak opis aktivnosti Na sastanku je bilo riječi o četiri neuspjela tendera za prodaju “Jadranskog brodogradilišta” 

AD Bijela, kao i o predstojećem uvođenju programiranog stečaja u firmi. Predstavnici 

radnika su iskazali nezadovoljstvo transparentnošću dosadašnjeg procesa privatizacije i, u 

vezi sa tim, zabrinutost za budući status i poštovanje prava radnika. Predstavnici Komisije 

su naveli da će ovaj postupak privatizacije biti tema rada Komisije početkom iduće godine, 

kako bi se obezbijedila transparentnost procesa i zaštitila prava radnika. 

 

 

SASTANAK 

Datum 3. decembar 2014. godine 

Mjesto Crveni salon Skupštine Crne Gore 

Organizator Predsjednik Komisije Janko Vučinić 

Učesnici Predsjednik Komisije Janko Vučinić, Aleksandar Milović, predsjednik Sindikalne 

organizacije TP “PKB Herceg Novi” AD Zelenika, punomoćnik manjinskih akcionara 

Radivoje Popović i zaposleni i akcionar Mirko Bulajić. 

Kratak opis aktivnosti Povod ovog sastanka bio je zahtjev Sindikata TP “PKB Herceg Novi” AD Zelenika da se, 

zbog uvođenja stečaja u ovo preduzeće koje je privatizovano 2004. godine, kontrola tog 

postupka privatizacije u što kraćem roku uvrsti u plan rada Komisije. Na sastanku su 

predstavnici radnika i manjinskih akcionara naveli da ni Sindikat ni manjinski akcionari 

nijesu bili u mogućnosti da dođu do dokumentacije vezane za privatizaciju, te da nijesu bili u 

prilici da je prate. Istakli su da je prije privatizacije bilo zaposleno oko 300 radnika, a da je 

sada zaposleno 42 radnika, da je imovina društva bila bez opretećenja, dok je danas veći dio 

imovine opterećen hipotekom. Predsjednik Komisije Janko Vučinić je kazao da će, nakon što 

članove Komisije informiše o održanom sastanku, predložiti da se u što kraćem roku zakaže 

sjednica na kojoj bi se razmotrio postupak privatizacije ovog preduzeća. 

  

 PREDSJEDNIK KOMISIJE                                                                                    

Janko Vučinić



 


